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7. september 2023 

AØB 

Projektgruppemøde 14.september 2023 kl. 17.30 i Multisalen - dagsorden 
 

Afsluttende projektgruppemøde afholdes i uge 43, 23.-29. oktober  

 

Deltagere 

• Lena Stokbæk Styrk, projektgruppen,  lenasstyrk@gmail.com, tlf. 21 91 59 86 (tovholder frivillige) 

• Leif Jacobsen, ressourceperson, krovej3@outlook.dk, tlf. 20 22 08 92 

• Alice Øvlisen Brun, Lokalrådet, alice.brun@godmail.dk, tlf. 25 21 35 58  

(tovholder økonomi og godkendelser) 

• Lau Møller, tovholder for projektgruppen, lauam2@gmail.com, tlf. 28 71 88 15  

(tovholder Multipladsens etablering) 

• Trille Jacobsen, Lokalrådet, trille.g.jacobsen@gmail.com, tlf. 61 75 46 73 

(tovholder beplantning) 

• Peter Skrydstrup, projektgruppen, peter@vvd.dk, tlf. 40 18 43 40  

(tovholder jordarbejde og belægning, byggepladsen, kontakt med Jacob Rahr) 

Jon Bak er udtrådt af gruppen. 

 

Link til hjemmesidens underside Projektgruppens materiale med diverse bilag til projektet. 

 

 

Dagsorden 

 

1. Færdiggørelse af pladsen 

a. Uniqas hængepartier 

Lau/Peter orienterer om status for aftaler med Tanja 

 (Tanja har i en mail til Alice 7. sep. oplyst, at hun er ved at skrive en opsamlingsmail): 

- tætning af utæthed i et hjørne af banen 

- udbedring af mangler og fejl ved overdækning af opholdsområder 

Underleverandøren har, da han mødte op for at udbedre manglerne 3.sep., udtalt til en 

tilstedeværende, at der er fodspor oven på sejlet. Sejlet kan og skal ikke kunne holde til vægten af 

mennesker. Hvordan skal vi reagere? 

- muligheder for at ændre klatrevæggen, så den er anvendelig og sikker? 

Grafik på banen og balanceområdet er lavet 5.-6. september. 
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b. Opfølgning på vore egne opgaver 

- anskaffelse af kost (voksen og børn) og skovl, samt afgørelse af placering/opsætning 

- afledning af vand fra overdækning ved midterstolpe 

- anskaffelse af håndholdt boldpumpe 

- opsætning af holdere til stolper til banen på redskabsskuret og placering af volleyballnet 

- opsætning af skilt med henvisning til offentlige toiletter 

- græsslåning og gødning, eventuelt mere jord 

- plantning af buske i forbindelse med arbejdsdag i Parken 30. september, hvis vi har penge til det 

- aftale med Jacob om etablering af petanquebaner, når vi har penge til det 

Jacob var klar til at gå i gang, men Peter måtte annullere aftalen, da vi kom i akut pengenød. 

- lægning af fliser mellem Klubhuset og multipladsen, hvis vi har tilladelse og penge til det.  

Danni fra Tønder Kommune har svaret Peter, at kommunen umiddelbart er skeptisk, men at han 

gerne vil mødes for at kigge på det. 

- aftale med Forsamlingshuset og forespørgsel til kommunen om skiltning til Sportspladsen/æ 

multiplads. Skiltning fra Parkvej? Tekst? 

- skal vi foreslå kommunen, at der opsættes en låge, bom eller kæde ved indgangen fra Krovej for 

at markere, at der ikke er adgang for biler? 

- er der brug for opsætning af cykelstativer? 

- andet? 

 

2. Økonomi 

Vi har ansøgt Toosbuys Fond om 190.000 kr. af de bevilgede 200.000 kr. til petanquebane, lysmast, 

fliselægning og en aktivitetspulje. 5. september blev vi telefonisk orienteret om et kommende afslag, da 

der for tiden er mange ansøgninger til puljen fra Visby. Vi er velkomne til at sende an ansøgning igen 

næste år.  Efter opfølgning på mail og telefon er det aftalt, at fonden drøfter sagen igen og vender 

tilbage om 2-3 uger.  

 

Lokale- og Anlægsfonden har godkendt regnskabet og bevillingen er udbetalt. 

GF Grænsen og Sparekassen Bredebro har udbetalt deres tilskud. 

Tilskuddet fra Uniqas Støttepulje er udbetalt. 

 

Regnskab til Landdistriktspuljen ligger hos registreret revisor og revision forventes at kunne afsluttes i 

næste uge, hvorefter det indsendes til godkendelse. Herefter kan de sidste 150.000 kr. udbetales. 

Revisor donerer betaling for revision til Lokalrådet. 

LAG Haderslev-Tønder har ikke haft tid til at sagsbehandle regnskabet, men forventer at det godkendes 

lokalt, hvorefter det sendes til endelig godkendelse i København. Kommunen har mellemfinansieret 

80%, så Lokalrådet må lægge 35-40.000 kr. ud nogle måneder, indtil regnskabet er godkendt 

 

3. Diverse og eventuelt 

Æ multibane bruges, og det er dejligt! Fungerer aftalen om ugentligt tilsyn og tømning af 

affaldsposer, eller er der noget, vi ikke har tage højde for? 

 


